



# 中華創業育成協會簡介

## CHINESE BUSINESS INCUBATION ASSOCIATION

### 宗旨

中華創業育成協會為一個非營利目的社團法人機構，在經濟部中小企業處的輔導下，以促成育成中心的經營成效，促進育成中心間的經營管理之經驗交流與資源共享為宗旨，規劃各專業活動建置更豐富、多元的資訊及支援體系，採會員服務制，期在良性互動中協助各育成中心建立其最佳化及最適化的經營與培育的模式，並能穩健成長，共同締造各育成中心與被培育企業成功經營之目標而努力。

### 任務

1. 促進育成中心之業務發展和經驗交流。
2. 協助育成中心進駐企業從事研究、開發、生產、行銷、人事、組織、財務、金融、法律等相關活動。
3. 舉辦育成中心經營管理相關之學術活動及有關之技術訓練。
4. 接受委託、從事研究並解答育成中心經營管理及進駐企業相關之問題。
5. 出版會誌、學刊，發行有關育成中心經營管理及進駐企業有關之各項圖書與電子出版物。
6. 與國內、外相關機構、學術團體、工商業界連繫，促進經驗交流。
7. 從事其他有助於達成以上任務為宗旨之活動。

### 聯絡方式：

聯絡人：理事長史欽泰博士、秘書長邱紹成、副秘書長 邱麗容  
電話：02-2364-1832  
傳真：02-2364-1839  
E-mail：cbia.taiwan@msa.hinet.net  
網址：www.cbia.org.tw  
地址：100台北市中正區南昌路二段103號8樓

### PROJECT OBJECTIVES

CBIA, a non-profit organization, assisted by SMEA, promotes the efficient management, exchange of experience, and resource sharing of incubator centers. The Association organizes specialized activities and has set up a diverse information and support system. The service is provided on a membership basis and the target is to develop an optimal model for all incubator centers through their positive interaction. Therefore, incubator centers and enterprises under incubation could successfully reach their individual goals.

### MISSIONS

1. Enhance the development of incubator centers as well as the exchange of incubation experience.
2. Assist with enterprises' engagement in diversified fields, such as Academic Research, R&D, Production, Marketing, Human Resources, Organization, Finance, Banking, Law etc.
3. Organize academic activities and skill training courses related to the operation and management of incubator centers.
4. Accept commissions and provide education and practical assistance with academic matters as well as the operation, management and tenants of incubator centers.
5. Publish journals, periodicals, books, and electronic publications related to business incubation.
6. Establish contact with connected domestic and foreign institutions, academic societies, and industries to increase opportunities of experience exchange.
7. Engage in other activities helpful to the above objectives.

### CONTACT

Deputy Secretary-General : Lisa Chiu  
Tel : 886-2-2364-1832  
Fax : 886-2-2364-1839  
E-mail : cbia.taiwan@msa.hinet.net  
Website : www.cbia.org.tw  
Mail Address : 8Fl.,No. 103, Sec. 2, Nanchang Rd., Jung Jeng Chiu, Taipei 100, Taiwan, R.O.C.

